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The United States Announces Small-Scale Infrastructure Project  

in Support of Peace Building Efforts in Abyei 
 

In a further demonstration of its support to a peaceful resolution to the status of Abyei, and consistent with the 

provisions of the Comprehensive Peace Agreement (CPA) and the decision by the International Court of 

Arbitration, the United States government is pleased to announce a small-scale infrastructure project to support 

all vulnerable populations in Abyei.  U.S. officials have made multiple trips to Abyei over the past few months 

and, in consultation with all parties, identified several targeted, small-scale interventions that will address 

urgent infrastructure gaps.  These projects will support needed access to water and other critical services and are 

designed to mitigate potential conflicts during the dry season and foster continued political progress.  The U.S. 

Agency for International Development (USAID) has identified $3.8 million in resources to support the 

rehabilitation of key water yards, schools in Abyei town, and other necessary services for all vulnerable 

populations in Abyei.  This program builds on the emergency food and other humanitarian assistance, primarily 

in health and clean water that the U.S. government is currently supporting in Abyei and its surrounding areas.  

For years, the U.S. government has provided assistance to the people of Abyei as part of its peace building 

efforts. 
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  حؼشيشانسلاو فً ابيً جهىد نذػى هبُيت انخحخيتن انُطبق صغيز يشزوع ػٍ انًخحذة حؼهٍ حكىيت انىلايبث

 

أبيي، في  انفئبث انضؼيفت يٍ سكبٌ نذػى جًيغ هبُيت انخحخيتن انُطبق صغيز يشزوع ػٍ انًخحذة أٌ حؼهٍ حكىيت انىلايبث يسز

( APC) انسلاو انشبيم أحكبو احفبق يغ، وحًشيب في أبيي نهىضغيابد حم سهًي دػًهب لإ انًشيذ يٍ انذلالاث ػهً اطبر

، وببنخشبور انًبضيت خلال الأشهز انمهيهت أبيي يخؼذدة إنً بزحلاث ٌىٌ الايزيكيىانًسؤون لبو. حكيى انذونيتيحكًت انخلزارو

 هذِ انًشبريغ سخذػى. فً انبًُ انخحخيت ًهحتانثغزاث انًؼبنات ن بزايج ػهً َطبق صغيز، حذدث  فيهب ػذة يغ جًيغ الأطزاف

 خلال يىسى انافبف انصزاػبث انًحخًهتهذِ انًشبريغ يصًًت يٍ اجم حخفيف . خذيبث انًيبِ وخذيبث حيىيت اخزي

ببنُسبت  يهيىٌ دولار 8.3يبهغ لذرِ ( DICSU)خًُيت انذونيت انىكبنت الأييزكيت نه ولذ حذدث .انًسخًز انخمذو انسيبسيحؼشيش و

 انخذيبث انضزوريتغيزهب يٍ و، في يذيُت أبيي وانًذارص انزئيسيتاًغ انًيبِ ايبكٍ ح إػبدة حأهيم نهًىارد انلاسيت نذػى

في ، وانًسبػذاث الإَسبَيت الأخزي أغذيت انطىارئ ػهً انبزَبيج يؼخًذ حبنيب ،هذا. أبيي انفئبث انضؼيفت يٍ سكبٌ ناًيغ

سُىاث يُذ وانًُبطك انًحيطت بهب ابيً  شؼب حذػى انحكىيت الايزيكيت ظهج. في انًمبو الأول انًيبِ انُظيفتيابل انصحت و

  . نخؼشيش انسلاو جهىدهب كاشء يٍ
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